
FREDERICIA KOMMUNE 
 

TILSYNSSKEMA 
 

JOURN.NR. 

20/17 

Foreningens navn: TGI Håndbold 

 

Tilsynsstedets adresse: Bøgeskovhallen, Bøgeskovvej 37 c. 

Kontakt person:                                       E-mail:  

Dato for tilsynet: 14.12.2021                   Klokkeslet: 17.00 

Navne på repræsentanter fra foreningen, som deltager i tilsynet: 

Magnus Emil Sørensen (medlem af bestyrelsen i håndbold, træner og spiller), Wandy 

(hovedbestyrelsen), Helle Nielsen (håndboldbestyrelsen) 

________________________________________________________________________________ 

Liste over bestyrelsesmedlemmer og senest kendte årsregnskab 

________________________________________________________________________________ 

1. Medlem af landsforbund – hvilket: JHF og DGI 

2. Foreningens hjemmeside og eller facebook: Treldegi.dk og en facebook. Ikke instagram. 

3. Primære aktiviteter: Håndbold, har ikke håndboldfitness (pt.). 

4. Åbningstid / Aktivitetstimer: tirsdag 16-22, torsdag 19.30-21, fredag 16-17.30 + kampe i 

weekenden. 

5. Antal medlemmer/deltagere i foreningen: 41 i håndboldafdelingen (en stigning i forhold til 

sidste sæson) – har fået gang i et u 6-8 hold, og flere på herre senior. 

6. Antal medlemmer/deltagere tilstede ved tilsynsbesøget: 13 piger og en træner. 

7. Foreningens udvikling, herunder om der er stigning eller fald i antal medlemmer: En lille 

stigning.  

8. Er der hold/aktiviteter foreningen ikke har fået op at stå i denne sæson, hvis ja hvorfor: Nej. 

9. Kontingent (for forskellige aldersgrupper/hold): Små 350 kr. for sæsonen (sept.-marts), u 13 

og u 15 betaler 1700 kr., og herre senior 1600 kr. (det skal nok sættes lidt op). De unge er 

kontingentfrie, hvis de er frivillige ind i klubben (som trænere eller lign.). Der er nogle af 

herrer seniorspillerne der ikke har været så gode til at få betalt kontingent.  

10. Udvikling i foreningens økonomi over de sidste tre år: Stabilt. De har en kasserer der har 

styr på det, men det er også en tung post, der kan være svær at få afsat. De er på vej til at 

købe hjælp til det hos DGI.  

11. Kommunale tilskudsforhold for foreningen: De synes de er udfordrede af at de er en 

indendørs idræt og at en stor del af deres kontingent går til halleje, hvor fodbold ikke giver 

ret meget når de spiller udenfor (de betaler lidt for at bruge omklædningsrummene). Det er 

en større udfordring, jo mindre foreningen er.  

12. Nuværende udfordringer for foreningen: De mangler frivillige i foreningen. Det gør de 

andre i afdelingen også. Det kræver måske også en fleksibel arbejdsgiver. Ser hele 



foreningstanken som udfordret. De er måske også lidt udfordrede af at den store 

håndboldklub i FHK, som kan tilbyde noget andet også til trænerne og de frivillige. De vil i 

høj grad gerne havne bredden, hvor de tidligere har været med elitefokuserede. Det har også 

ændret noget internt i foreningen, at håndbold ikke fylder så meget mere, og ikke en intern 

splid. Deres U 15 pige hold er et delehold med EGIF Håndbold, det har været en stor succes. 

De er begyndt at tænke mere i samarbejde med andre foreninger i ”udkants” Fredericia, så 

tilbuddene kan opretholdes. Samarbejde med Fredericia Kommune og andre: Snakker 

sammen på tværs, og forsøger at koordinere med de andre, også med Lillebælt kampsport og 

Spejderne. Det har også givet noget til Bøgeskov at der er kommet kampsport.  

Coronaperioden; her var det et problem at informationen ikke kom ud til underafdelingerne. 

Send til alle. Men de var glade for at de kunne hente gratis værnemidler,da de fandt ud af 

det.  

13. Foreningens fremtid og ønsker: 

14. Bemærkninger: 

 De har søgt fondspenge og fået noget 

 Noget samarbejde med skolen, der har givet flere medlemmer 

 De havde en rigtig god dag med aktiviteter da de åbnede multibanen 

 De forsøger at få mere gang i forældrene, med lister over opgaver, som forældrene skal 

løse over en sæson 

 De synes de er ok til at drifte, men de mangler måske noget inspiration til udvikling. De 

vil meget gerne til nogle dialogmøder med andre foreninger i kommunen og lave 

vidensdeling.  

 De mangler børn i skoledistriktet, og det påvirker også foreningslivet. Den kommende 0. 

klasse vil være meget lille (10 elever). 

 De vil også gerne arbejde på tværs, og det må kommunen gerne være facilitator for. 

Dialogmøder. Ligesom i eks. Gauslund og Smidstrup, hvor de samarbejder med 

hinanden (Vejle Kommune) – her er området også vokset indbyggermæssigt.  

 Deres samarbejde med FHK var ikke så godt, fordi de blev lillebror. De savner 

samarbejde med nogen de passer sammen med.  

 Det er samme problematik i fodbold, og der skal du endda have 11 spillere til et hold. De 

to store klubber i fodbold og håndbold trækker for mange kræfter ud af de lokale 

klubber.   

 De har lige haft ølmesse. Det var en stor succes. Brugsen hjælper meget i lokalområdet, 

og er en vigtig medspiller og sponsor.  

 De har et fint samarbejde med hovedforeningen, også selvom de forskelige afdelinger 

måske vil noget forskelligt nogle gange. God respekt for hinanden, men de det er jo også 

lidt de samme børn de vil aktivere.  



 De synes det er træls at det er så dyrt (fuld pris = 129 kr. pr. md), hvis idrætsforeningens 

medlemmer vil ind og træne i motionscenteret. De synes godt det kunne være gratis eller 

i hvert fald rabat. Hovedforeningen sidder også i hallens bestyrelse, men har ikke kunne 

få det igennem. Modsat den mulighed har de faktisk i FHK. TGI synes egentligt at 

FICNESS ideen er spændende.  

 De er meget glade for multibanen. Og de bruger den også som håndboldklub, og den var 

supergod at have i coronanedlukningen, da udendørs så åbnede op igen. Gymnastik 

bruger den også til noget crossfit, og skolen og børnehaven og selvorg. bruger den også. 

 De vil gerne bevare håndbold i TGI/Trelde, bevare deres hovedforening og have nye 

aktiviteter i Trelde. Evt. prøve floorball ind eller noget andet. Prøv det af et sted. Vil 

gerne tænke nyt sammen med andre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tilsynsbesøget er foretaget af nedenstående medlemmer af Folkeoplysningsrådet og af 

Sekretaroatet for Børn, Unge og Kultur 

 

Fredericia, den    

 

 

------------------------------------------- ----------------------------------------------- 

Jan M. Jørgensen, Folkeoplysningsrådet Sonja Christensen, Folkeoplysningsrådet 

 

 

--------------------------------------------       -----------------------------------------------     

Birgitte L. Jakobsen, Skr. BUK 
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